
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/11/2021

Του: Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Μεταφορών και Υποδομών
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Πεζογέφυρα  του  Σιδηροδρομικού  Σταθμού  του  Άδενδρου  της
Θεσσαλονίκης»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους του Άδενδρου της Θεσσαλονίκης,  υφίστανται
σημαντικά  ανεπίλυτα  προβλήματα  στην  πεζογέφυρα  του  Άδενδρου,  που  δεν
διασφαλίζουν την ασφαλή χρήση της. Παρά το ότι θεωρείται η χρήση της πολύτιμη, τόσο
για το ευρύ κοινό, όσο και για τις ευπαθείς ομάδες, όπως οι ηλικιωμένοι και τα ΑμεΑ, με
γνώμονα τον σημαντικό ρόλο της για την ασφαλή διακίνηση των χρηστών της, ωστόσο,
δεν  λειτουργούν  οι  δύο  ανελκυστήρες  της.  Ως  εκ  τούτου,  ιδίως  οι  ως  άνω επιβάτες
ευπαθών κατηγοριών,  κατά την αποβίβαση και  επιβίβαση,  μη μπορώντας  να κάνουν
χρήση  της  πεζογέφυρας,  διερχόμενοι  πεζή  πάνω  από  τις  σιδηροδρομικές  γραμμές,
θέτουν  σε  κίνδυνο  την  σωματική  τους  ακεραιότητα,  τόσο  από  τις  ηλεκτροφόρες
σιδηροδρομικές γραμμές, όσο και από τους διερχόμενους συρμούς.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να αποκαταστήσετε την διαθεσιμότητα των ανελκυστήρων της πεζογέφυρας
του σιδηροδρομικού σταθμού του Άδενδρου της Θεσσαλονίκης και να διασφαλίσετε την
συνεχή και απρόσκοπτη λειτουργία τους, ώστε να εξασφαλιστεί η ασφαλής διέλευση των
πεζών  επιβατών  του  τρένου  δια  αυτής,  ιδίως  όσων  εκ  των  τελευταίων  ανήκουν  σε
ευπαθείς κοινωνικές ομάδες;

Ο ερωτών Βουλευτής
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